



Maximize your investment with ENERGY STAR® HRVs & ERVs

UNLOCK FINANCIAL BENEFITS WITH VENTILATION SOLUTIONS

Investing in ENERGY STAR® certified heat and energy recovery ventilators (H/ERVs) featuring VIRTUO™ Technology from Broan-NuTone Venmar not only enhances indoor air quality but can also offer significant financial incentives for building professionals and homeowners.

ENERGY STAR® AND ENERGY EFFICIENCY PROGRAMS IN CANADA

The following ENERGY STAR and energy efficient programs provide incentives for the installation of energy efficient H/ERVs within new or existing homes.



YOUR PARTNER FOR HIGH-ENERGY PERFORMANCE

Trusted by building professionals for more than four decades, we are North America’s leader in innovating and manufacturing energy-efficient and premium fresh air ventilation solutions. Discover our full line-up of certified ENERGY STAR® high-performing heat recovery and energy recovery ventilators that offer all the benefits of VIRTUO™ technology, in addition to achieving remarkable energy performance that can help you attain financial benefits in both single and multi-family housing projects.

Our Latest ENERGY STAR® H/ERV Technologies That Boost Energy Efficiency	
V130H80RT	V160H80RT
 • VIRTUO™ Technology • SRE 82% • Fan Efficacy - 2.2 CFM/WATT (1 L/s/W)	 • VIRTUO™ Technology • SRE 82% • Fan Efficacy - 2.0 CFM/WATT (0.94 L/s/W)
Highly Efficient Models • V160H75RS* • V160H75RT* • V160E75RT* • V180H75RT* • V180E75RT* • V230H75RT* • V230H75RS* • V210E75RT* • V210E75RS* • V150H75NS • V150H75NT • V150E75NS • V150E75NT	

* These models are ENERGY STAR® Certified

Bringing New Meaning to Indoor Air Quality

Investing in energy-efficient HVAC systems utilizing H/ERVs not only provides financial benefits through the various Canadian ENERGY STAR® and energy efficiency programs, but it also significantly improves indoor air quality (IAQ) while providing you with potential financial gains, reducing operating costs, and improving your market recongition.



BROAN-NUTONE.CA | 1-800-567-3855
550 LEMIRE BLVD, DRUMMONDVILLE, QC
J2C 7W9, CANADA

For more information on how Broan-NuTone Venmar can help you achieve financial benefits from these programs and others, visit our website at broan-nutone.com/en-ca or contact us directly at 1-800-567-3855.





Maximisez votre investissement avec les VRC et VRE ENERGY STAR®

BÉNÉFICIEZ D'AVANTAGES FINANCIERS GRÂCE À DES SOLUTIONS EN MATIÈRE DE VENTILATION.

Investir dans des ventilateurs récupérateurs de chaleur et d'énergie (VRC/VRE) certifiés ENERGY STAR et dotés de la technologie Virtuo de Broan-NuTone Venmar permet non seulement d'améliorer la qualité de l'air intérieur, mais peut aussi vous permettre de vous qualifier pour des incitatifs financiers aux professionnels du bâtiment et aux propriétaires.

ENERGY STAR ET LES PROGRAMMES D'EFFICACITÉ ÉNERGÉTIQUE AU CANADA

Les programmes provinciaux ou de services publics suivants offrent des incitatifs pour l'installation de VRC/VRE écoénergétiques dans les maisons neuves ou existantes.



VOTRE PARTENAIRE POUR MAXIMISER VOTRE RENDEMENT ÉNERGÉTIQUE.

Les professionnels du bâtiment nous font confiance depuis plus de quarante ans. Nous sommes le leader nord-américain de l'innovation et de la fabrication de solutions de ventilation d'air frais de première qualité à haut rendement énergétique. Découvrez notre gamme complète de ventilateurs récupérateurs de chaleur et de récupération d'énergie certifiés ENERGY STAR qui offrent tous les avantages de la technologie Virtuo, en plus d'atteindre une performance énergétique remarquable qui peut vous aider à obtenir des avantages financiers dans les projets d'habitation unifamiliaux et multifamiliaux.

Nos dernières technologies ENERGY STAR VRC/VRE qui améliorent l'efficacité énergétique

V130H80RT



- Technologie Virtuo
- ERS 82%
- Efficacité du ventilateur - 2,2 PCM/WATT (1 L/s/W)

V160H80RT



- Technologie Virtuo
- ERS 82%
- Efficacité du ventilateur - 2,0 PCM/WATT (0,94 L/s/W)

Des modèles ultra efficaces

- V160H75RS*
- V160H75RT*
- V160E75RT*
- V180H75RT*
- V180E75RT*
- V230H75RT*
- V230H75RS*
- V210E75RT*
- V210E75RS*
- V150H75NS
- V150H75NT
- V150E75NS
- V150E75NT

* Ces modèles sont certifiés ENERGY STAR

Donnez un nouveau sens à la qualité de l'air intérieur

L'investissement dans des systèmes de ventilation éconergétiques ne procure pas seulement des avantages financiers grâce aux divers programmes canadiens d'efficacité énergétique, mais il améliore aussi considérablement la qualité de l'air intérieur (QAI).



BROAN-NUTONE.CA | 1-800-567-3855
550 BOUL. LEMIRE, DRUMMONDVILLE, QC
J2C 7W9, CANADA

Pour plus d'informations sur la façon dont Broan-NuTone Venmar peut vous aider à obtenir des avantages financiers de ces programmes, visitez notre site Web à broan-nutone.com/fr-ca ou contactez-nous au 1-800-567-3855.

